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Antalet barnfamiljer som bosätter sig söder om Linköping har ökat de senaste åren. Områden som tex
Sturefors, Skeda udde, Bestorp och Brokind med omnejd växer. Alla barn bosatta i områden söder om stan
måste efter sjätte klass i dagsläget pendla med buss in till Linköpings centrum för att börja i högstadiet. Just nu
bor enligt kommunens statistik drygt 700 barn mellan 0 och 5 år i områden söder om Linköping, vilket innebär
att det om ca 10 år kommer vara lika många barn (eller troligen fler då dessa områden kontinuerligt expanderar)
som behöver pendla in till högstadiet i stan då det i dagsläget inte finns något alternativ. 
Jag föreslår att det ska planeras för att bygga en högstadieskola söder som Linköping som en valmöjlighet för
alla barn som bor i dessa områden. Det hade ökat tryggheten för barnen då många är uppvuxna i små
samhällen där de är vana att känna alla elever och lärare på skolan. Många har gått på mindre byskolor i klasser
med mycket färre elever och är vana vid den tryggheten det medför. En högstadieskola söder om stan skulle
samtidigt bidra till kortare transporttid för barnen då buss idag kan bli upp emot två timmar t/r för de som bor
längst bort, vilket ger mer tid och möjlighet till att delta i fritidsaktiviteter samt umgänge med vänner och familj.

Kvinna
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Sammanfatta e-förslag

2020-10-06, kl. 15.11, Karl
Verkar som skolor ska ligga centralt i stan nu för tiden utan närhet till rekreation och utemiljö med närhet till
naturen. Där måste vi få politikerna att tänka om! och hellre fler skolor med färre elever än anonyma
stordriftskolor med 1000 elever.
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

2020-10-06, kl. 16.18, Emelie
Vettigaste jag läst på länge ????????
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

2020-10-06, kl. 16.23, Ylva Sand
Barnen är vår framtid o skolgången allt viktigare
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

2020-10-06, kl. 16.24, NASER
Stor behovs
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

2020-10-06, kl. 16.54, Andreas karlsson
Detta är ett måste!!!
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

2020-10-06, kl. 16.57, Thomas
Klockrent! Väldigt många skulle vinna på detta!
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

2020-10-06, kl. 17.39, Ge fan i
Ge fan i att bygga ett högstadie i Sturefors, vad hände med det gamla mysiga Sturefors? Stor stad snart ju,
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

>>>2020-10-07, kl. 16.52, Vuxna människor?!
>>>Du verkar inte vara en särskilt sympatisk människa! Skärpning.
>>>(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

>>>2020-10-08, kl. 17.38, Kalle
>>>Håller med, Sturefors är snart sönderbyggt! I höstadieåldern är det dags att flytta på sig lite och lära sig
pendla och passa tider. Sedan kommer gymnasiet....Har själv varit elev och pendlat Sturefors-Linköping och det
funkade bra. Dags att komma ifrån byarna i den åldern och att dela skola med elever från andra byar och lära
känna andra människor och lärare.
>>>(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

Avbryt manuellt, Ja/Nej:

Avsluta röstning, datum:

Avsluta röstning, kommentar:

Publicerat e-förslag
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2020-10-06, kl. 17.51, HT
Skulle vara kanon
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

2020-10-06, kl. 17.58, Pernilla
Kanonbra förslag
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

2020-10-06, kl. 18.14, Martin Midhammar
Bättre för miljön och bättre för våra barn.
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

2020-10-06, kl. 18.19, Felicia
Bygg gärna en högstadie skola! Bra för miljön så barnen kan cykla eller gå istället för att åka buss.
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

2020-10-06, kl. 18.33, Henrik
Bra
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

2020-10-06, kl. 18.41, Marita Kåberg
Röstar för högstadieskola Brokind med omnejd
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.42)

2020-10-06, kl. 19.38, Lotta
Bra
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.43)

2020-10-06, kl. 19.44, Helena
Vore mycket bra, även en låg och mellanstadiskola i skeda udde vore bra
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.43)

2020-10-06, kl. 20.11, Annika G
Bra idé
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.43)

2020-10-06, kl. 20.12, Holm
Jättebra
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.43)

2020-10-06, kl. 21.04, Beatrice Svensson
Tummen upp för högstadie i Sturefors.
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.43)

2020-10-06, kl. 22.41, Beatrice Svensson
Ja till högstadie i Sturefors.
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.43)

2020-10-06, kl. 23.12, Carlsson
Det behövs absolut en skola söder Om Linköping
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.43)

2020-10-06, kl. 23.47, Niclas
Låter som en bra ide
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.43)
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2020-10-07, kl. 06.47, Lilla My
Känns som en självklarhet med tanke på tillväxten.
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 07.43)

2020-10-07, kl. 12.33, Eva S
Självklart!!
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 12.48)

2020-10-07, kl. 13.00, Benjamin T
Mycket bra förslag! Om kommunen vill vara attraktiv för barnfamiljer utanför stan så gäller det att få ut service
även utanför staden.
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 13.04)

2020-10-07, kl. 13.39, Frida
Ett fantastiskt förslag och tryggt för våra barn.
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 14.08)

2020-10-07, kl. 13.58, Sara A
Mycket bra förslag! Som du skriver så expanderar områdena snabbt, så det behövs verkligen.
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-07, kl. 14.08)

2020-10-09, kl. 08.19, Sanna Manhem
Bra initiativ Emmy!
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-09, kl. 08.24)

2020-10-10, kl. 07.44, Hanna Grevnerts
Helt otroligt att detta inte gjorts, att man inte har en skola söder om stan när man vet behovet. Varför inte????
(inga-lill.karlsson@linkoping.se, 2020-10-12, kl. 09.10)

2020-10-10, kl. 14.56, Helle
Bra förslag!
(inga-lill.karlsson@linkoping.se, 2020-10-12, kl. 09.11)

2020-10-11, kl. 22.04, Maggan
Skönt för våra barn från Brokind Bestop
(inga-lill.karlsson@linkoping.se, 2020-10-12, kl. 09.11)

2020-10-11, kl. 22.25, Ingrid
Bra initiativ!
(inga-lill.karlsson@linkoping.se, 2020-10-12, kl. 09.11)

2020-10-12, kl. 12.49, Camilla
Bra förslag!
(inga-lill.karlsson@linkoping.se, 2020-10-12, kl. 16.33)

2020-10-12, kl. 20.35, Q
Starta friskola typ "Nya Byskolan" (det obligatoriska "nya" måste ju vara med).
(inga-lill.karlsson@linkoping.se, 2020-10-13, kl. 08.06)

2020-10-13, kl. 19.04, M
Ja förslaget är fantastiskt men antagligen en fråga om resurser. Visst vore det bra med högstadium i södra
delarna av kommunen men finns det tillräckligt med behöriga lärare att bemanna ytterligare en hel
högstadieskola? I så fall blir det antagligen så att det byggs en stor skola dit man även bussar andra elever från
områden där man istället t ex lägger ned en skola.
(inga-lill.karlsson@linkoping.se, 2020-10-14, kl. 14.28)

2020-10-22, kl. 06.32, Anja
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Mycket bra förslag ur miljösynpunkt, men framförallt sett utifrån barnens perspektiv! Det är dessutom allt fler
som vill utbilda sig till lärare nu.
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-10-22, kl. 07.46)

2020-11-10, kl. 08.56, Mormor i Svartmåla
Underlaget finns! Tryggheten behövs!
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-11-10, kl. 08.58)

2020-11-10, kl. 10.20, Karolina
Bra förslag!
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-11-10, kl. 10.42)

2020-11-10, kl. 19.06, Malin
Bra förslag!
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-11-11, kl. 07.41)

2020-11-18, kl. 14.27, Mikael
Klart de behövs ??
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-11-19, kl. 07.38)

2020-11-30, kl. 21.33, Johan
Alltid bra med fler skolor men flera skriver här att det inte finns någon högstadieskola söder om stan och att
barnen måste åka buss in till city. Finns inte Ekholmsskolan kvar längre??
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-12-01, kl. 07.39)

>>>2020-12-01, kl. 08.07, Magnus
>>>Ekholmsskolan finns kvar, men kapaciteten räcker inte till. Det är många ungdomar i närområdet som inte
får plats eftersom den är närmsta skola även för elever från Sturefors, Brokind och de krokarna. Kombinationen
fritt skolval och relativ närhetsprincip kan få väldigt olyckliga utfall ibland.
>>>(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-12-01, kl. 07.39)

2020-12-01, kl. 10.29, Jan Eriksson
Varför är inte detta redan planerat???!
(bodil.karlsson@linkoping.se, 2020-12-01, kl. 10.31)
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Nämndens ställningstagande:

Nämndens motivering:

Vänta på beslut

Kommentar till beslut:

Beslut: 

Bedöma e-förslag

Förslaget godkänt, väntar på ställningstagande
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